
 

DcH Brædstrup 

 

Dagsorden for bestyrelsesmøde/Trænermøde d. 11.03.23 

 

Fremmødte: Jørgen, Svend, Kamila, Kai, Hanne, Sara, Cecilie 

 

Mangler: Mikael, Jette 

 

o Gennemgang og godkendelse af referat fra sidste møde  

o Godkendt 

 

o Indlæg fra Formanden (Kamilla) 

o Container: Landzonetilladelsen er godkendt, men vi mangler stadig godkendelse af 

byggetilladelsen 

 

o Indlæg fra Kassereren (Michael)  

o 32 medlemmer  

o 110.000 i banken  

o 2 nye medlemmer fra hvalpeholdet + muligvis 1 mere fra hvalpeholdet  

o Michael tilbydes at deltage online enten via Skype eller Zoom etc. hvis forhindret fysisk 

 

o Indlæg fra Materialeforvalteren (Kai)  

o Arbejdslørdag i klubben forslag til datoer 15.4, 22.4, 29.4 + liste med opgaver så man 

kender opgaver i forvejen og kan melde sig på – 

• Datoen for arbejdslørdag fastsættes til den 22. april fra 9.30 – 14.00  

• Kai laver liste med opgaver, så man kan melde sig på inden arbejdsdagen, 

så undgår vi at bruge tid på fordeling af opgaver når vi kommer. 

 

o Sekretær (Hanne) 

o Sponsor tøj – reklame for klubben t-shirts, fleece trøjer osv.  Søgning af sponsorater hvem 

vil være med til den opgave?  

• Vi bliver enige om at udfærdige vores eget logo først og så kan vi gå videre 

med at søge sponsorater til indkøb af træner/medlemstøj. 

 



o Vi skal have indhentet tilbud fra forskellige forretninger, og så tager vi en beslutning derfra 

om hvad vi hver især vil have af tøj og hvilket beløb der må købes for 

• Kai melder sig på denne opgave 

 

o Nyt logo til tøj, vi skal lige have undersøgt vedtægter på nettet www.dch-danmark.dk 

• Der står på www.dch-danmark.dk:  

Anvendelse af logo i Landsforeningen 

På al skriftlig korrespondance (mail og breve) anvendes DcH´s officielle logo. 

Der er skabeloner i blanketsamlingen på hjemmesiden. Der kan på 

beklædningsgenstande anvendes supplerende logo, men det officielle logo skal 

indgå. 

Det besluttes at Dch-logoet kan placeres på det ene bryst og trænernavn på 

anden side eller under logo.  

 

Vores eget logo (Sara laver forslag til dette) kan placeres på ryggen sammen 

med evt. forslag til slogan ”Jeg træner i Dch Brædstrup – Klubben for alle”    

o Evt. 

o Unge i klubben  

o Workshop i Horsens – hvordan får vi flere unge ind i klubben.  

o Vi har snakket om at lave et børnehold,  

• Vi er nødt til at vente indtil vi har flere trænere – Kamila og Hanne må ikke 

træne hold selvstændigt før overbygning til IGU er gennemført 

o Der er stillet forslag om at få vores ungdomslejr i gang igen  

• Punktet sættes på til næste møde, hvor planlægningen kan igangsættes 

o Ida 

• Ida kører uofficielt rally om tirsdagen, da hun træner i DAF (dansk agility 

forbund), og derfor ikke kan gå ind som officiel træner i klubben Dch 

Brædstrup 

 

o Foredrag ”Før køb af hvalp/hund” med Annette Barksman 

• Da Kamila og Sara var til Kredsmøde, fik de snakket med  

Annette om hun ville komme og afholde foredrag angående ”Før køb af 

hvalp/hund” og hun vil meget gerne komme, der er aftalt dato søndag 7. 

maj kl. 10.00 – 12.30 – Opslag laves på Facebook og lokalt til ophæng i 

klubben - Sara laver opslag og deler med bestyrelsen på Messenger.   

 

o Forplejning ved kurser (Jørgen)   

• Jørgen har været afsted på kursus ”Springteknik” og kurset var godt, men 

bliver desværre ikke udbudt mere. Forplejningen kostede 300 kr., og 

bestod af kaffe ad libitum, småkager, 1 sandwich og 1 vand – dette var ikke 

tilfredsstillende, der var ingen morgenmad.  Kamila slår kurset op og kan se 

at der står i beskrivelsen at det er den forplejning der er. Kamila vil prøve at 

spørge ind til om det ikke er normalt at man i det mindste for morgenbrød 

inden man starter undervisning. 

 

o Agility (Jørgen)  

http://www.dch-danmark.dk/


• Cecilie skal på agilitykursus, dette udbydes omkring august – Kamila holder 

øje med at det kommer ind under Event på Dch Kreds 3´s hjemmeside.  

 

o Agilityudstyr ønskes stillet ud til foråret  

• Stilles ud når frosten er væk og sættes tilbage i skuret igen, når vejrudsigt 

viser risiko for frost (efterår oktober/november) 

 

o Trænerkoordinator – der stilles forslag om at Hanne eller Sara hjælper med denne post  

• Kamila har meget af se til som formand, men ønsker indtil videre at 

beholde posten, skal nok sige til ved behov for aflastning 

 

o Lydighedshold -  hvad er grænsen for antal hundeførere på holdet  

• som det er nu er grænsen sat til 12 hundeførere - Der er pt. 7 hundeførere 

på holdet 

 

o Svend vil gerne starte et Rallyhold  

•  når vi har mere end 2 hundeførere der er interesseret, kan holdet 

etableres 

 

o Jørgen og Cecilie sætter præ-agility bane op til hvalpeholdet, hver lørdag efter agility  

 

Næste møde 

o Trænermøde lørdag 6. maj 10.00 – 11.00 

o Bestyrelsesmøde lørdag 29. april 10.00-11.00  

 

 

 


